
Styrelsemöte vid Svenska Hundklubben 
Uppsalaavdelning

    2015-06-10

Närvarande: Jenny Hedenby, Helen Gustavsson, Margareta Wallin, Kallen Kappel,      
Marie Svenberg, Malin Åkeli, Emelie Lindström

Frånvarande: Malin Larsson, Emma Larsson

§ 46 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 47 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes och godkändes.

§ 48 Val av justeringsperson
Till justeringsman valdes Marie Svenberg.

§ 49 Föregående protokoll
Föregående protokoll från föregående möte godkändes och lades till handlingarna.

§ 50 Rapport från Försommarlägret på Barnens Ö Väddö 29-31 maj
Lägret blev lyckat, och upplevdes som positivt av deltagarna. Personspår och 
rallylydnad var det som drog mest. Önskan från deltagarna om läger även nästa år.

§ 51 Ekonomirapport - halvårsavstämningen
Ekonomin ser bra ut. Kursintäkterna lägre, men det var väntat. Vi ser till att få ut 
annons till hösten i god tid, detta för att öka kursdeltagandet. Väddölägret gav ca 
11000:- i vinst. Styrelsen beslutade att göra avstämning vid årsskiftet och därefter 
till årsmötet se över läget inför verksamhetsåret 2016.

§ 52 Mål & Handlingsplan
Denna punkt hänvisas till funktionärsmötet den 11 juni.

§ 53 Kursfinalen 14 juni
Få tävlande i kursfinalen. Funktionärer på plats är Jenny Hedenby, Agneta Joelsson,
Marie Svenberg och Helen Gustavsson

§ 54 Funktionärsmötet 11 juni
På funktionärsmötet skall viktiga datum fastslås samt kurserna inför höstterminen.

§ 55 Rapporter
CS – Inget att rapportera.
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UBK  - Inventering av utbildningsbehov inför 2016.
APK  - Inget att rapportera
Lokala kommiteér –inget att rapportera
Övriga rapporter:

a) Spårprov Uppsala – Sex ekipage har avlagt spårprov med gott resultat. 
Susanne Ahlén från Västerås var domare. APK har tillfrågats om hjälp 
med ett ekipage som ska avlägga prov i guldspår.

b) Kontantkort 3, Swish – Jenny håller i detta. Har beställt kort på deras 
hemsida men har i dagsläget inte fått det.

c)
§ 56 Övriga frågor 

Kallen har varit på introduktion gällande Maintrailing. Han informerade om detta. I
höst planeras en träff för intresserade funktionärer.

 § 57 Nästa möte
Nästa möte ondagen 12 augusti 18.30.

§ 58 Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för visat intresse.

………………………. ………………………… …………………………
Jenny Hedenby Marie Svenberg Helen Gustavsson  
Ordförande Justeringsperson Vid protokollet
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